

Sophie CLAVEL, Harpiste
TARIFS PRESTATIONS 2024/2025
Sophie CLAVEL, Harpist
Performing fees for 2024/2025

Les tarifs suivant sont sur un tarif de l'heure.
The following fees are based on the hour

Mariage/Weddings

Prestation mariage harpe seule: 350€ TTC/heure
Performance for weddings, ceremony, vin d'h (reception) or dinner
harp solo: 350€ TTC per hour
Prestation mariage musique de chambre : 300€ TTC/musicien/heure
Chamber group: 300€ TTC per musician per hour

A ces tarifs doivent être ajoutés des frais de déplacements basés sur le tableau de l'URSSAF 2023 soit :

0,60 cts du km pour un véhicule 12cv (Peugeot 807) aller-retour soit :
(distance km X 0,64 X 2)

A transportation fee is added to the performing fee. The price per km is based on the French Urssaf tarification: 0,64ct/km for a 12cv car (Peugeot 807) round trip: distance X 0,60 X 2

En ce qui concerne les prestations de mariage, un acompte de 25% non remboursable, sauf cas de force majeure (maladie, décès) est versé dès la signature du contrat d'engagement.

As for the weddings, an 25% down payment will be requested upon signing the hiring contract. The down payment is not refundable unless for medical, or worst cases to be justified.

Concert

Concert récital/conférence : 950€ TTC d'une heure sans entracte

Concert recital : 950€ TTC for one hour

Concert musique de chambre : 300€ TTC / musicien

Chamber music concert: 300€ TTC

En ce qui concerne les concerts, les frais d'organisation, de communications, de SACEM et tout autres frais liés à l'organisation du concert sont à la charge de l'organisateur.

For concerts, the Sacem expenses, organizing expenses and any fees generated by the organization of the concert, will be covered by the organizer.

Intervention dans une école : 250€ TTC

For a presentation in school: 250€ TTC

CONDITIONS

CONDITIONS

Un contrat d'engagement est établi entre Clavel Music et l'organisateur. Le montant de la prestation ainsi que les frais de déplacements sont versés directement à Clavel Music par virement bancaire ou par chèque libellé au nom de Clavel Music

A hiring contract will be drafted and signed by both parties. The performing fee and the transportation expenses will be paid in full to Clavel Music by bank transfer, bank expenses will be paid by the hiring party.